
SIKH17/25

Pöytäkirja

Aalto-yliopiston Sähköinsinöörikilta ry
Hallituksen kokous SIKH17/2025

Aika: Tiistaina 22.4.2025, kello 16:30

Paikka: TU7, Maarintie 8, Espoo

Hallituksesta paikalla:

Puheenjohtaja Emma Uusküla

Varapuheenjohtaja Johannes Viirimäki

Rahastonhoitaja Nelli Liljasto

Fuksitoimikunnan puheenjohtaja Teemu Heikkinen

Hovimestari Tuomas Rantamäki

Hovineuvos Matilda Ahonen

Viestintämestari Yassine Ramid

Kv-fuksikapteeni Markus Aaltio (liittyi kohdassa 8, poistui kohdassa 9)

Hyvinvointimestari Niklas Ritalahti (poistui kohdassa 9)

Teknologiamestari Simeon Pursiainen

Hallituksesta poissa:

Fuksitoimikunnan puheenjohtajan adjutantti Henri Aito

Yrityssuhdemestari Tuomas Hintikka

Opintomestari Mikael Vatiainen

Muut läsnäolijat:

Aapo Vuokila (liittyi kohdassa 9, poistui kohdassa 9)

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 16:40.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja hallituksen jäsenistä oli paikalla yli puolet

(9/13). Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.
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4. Edellisten kokousten pöytäkirjat

Hyväksyttiin pöytäkirja SIKH16/25.

5. Ilmoitusasiat

Wappu lähestyy uhkaavasti…

WW-sitsit torstaina ja kuvat julkaistaan perjantaina, kiitos Nelli!

6. Toimikunnat ja tulevat tapahtumat

Puheenjohtaja: Pidetty loput kehityskeskustelut hallituslaisten kanssa. Sovittu

lopulliset järjestelyt muiden ELECin kiltojen kanssa wappuun liittyen.

Kirjoiteltu tekstiä tulevaan Sössöön.

Varapuheenjohtaja: Ei uusia kuulumisia, pääsiäislomaa vietetty.

Rahastonhoitaja: Ei uusia kuulumisia.

FTMK:

Kandipuoli: Fuksien Wappusitsit sekä niiden sillis sujuivat oikein kivasti! Koulun

kanssa tavattiin jälleen kandiorientaation merkeissä ja ETCO:n kanssa

kokousteltiin mahdollisen yhteistyön merkeissä. Tällä viikolla luvassa

Peijaiscoitos sekä muita Fuksitoimikunnan perinteitä. Lisäksi vielä kokoustelua

Wapun tapahtumien tiimoilta muun FTMK ‘25 ja ‘24 kanssa.

Kv-puoli: Kv puolella meno on ollut vilkasta ja wappu on saatu käyntiin

täräyttämällä. Viikko alkoi wapunviennillä, jossa KvTMK järjesti fukseille

wappumeisinkiä. Sitten seurasi international wappu sitsit mitkä menivät

huikeasti. Kokouksia on tehty wapun tapahtumista ja edessä on vielä esitelmä

uusille opiskelijoille killoista ja niiden toiminnasta.

HTMK: Wanhojen Wappusitsien merkeissä työskennelty ja kokoustettu kevään

viimeisimpien sitsien merkeissä

HVTMK: Ei uusia kuulumisia.

OPTMK: Koulun kanssa viestitelty syksyn maisteripääaineinfoista kiltiksellä ja

laitosriehasta.

TTMK: Ei uusia kuulumisia.

2/4



Pöytäkirja SIKH17/25

YTMK: Pääsiäisloma lusittu. Tiistaina ISO-risse. Muutama sopimus työn alla.

Jääkaapista ei lisäinfoa.

VTMK: Hupparit saapuu ensi viikon maanantaina tai tiistaina. Laskun suuruus

selvillä ja budjetointi näiden osilta meni kyllä nappiin. Maksutiedot lähetetään

pian tilanneille.

7. Hallintoasiat

7.1. Jäsenhakemukset

Hyväksyttiin liitteen 7.1 mukaiset jäsenhakemukset.

7.2. Vuosijuhlakutsut

Ei uusia vuosijuhlakutsuja.

7.3. Muut hallintoasiat

Ei muita hallintoasioita.

8. Talousasiat

8.1. Laskut ja kulukorvaukset

Hyväksyttiin liitteen 8.1 mukaiset laskut ja kulukorvaukset.

8.2. Muut talousasiat

Markus Aaltio liittyi kokoukseen ajassa 17:05.

Keskusteltiin killan huppareista. Päätettiin, että kilta maksaa

hupparitilauksesta 100 €, jotta hupparien hinta kiltalaisille saadaan

pidettyä 50 eurossa.

9. Muut esille tulevat asiat

Keskusteltiin mahdollisesta yhteistyöstä ETCO:n kanssa.

Todettiin, että halutaan tietoon selkeä kaava ETCO:n jäsenmaksun suuruudelle.

Todettiin, että voidaan alustavasti lähteä mukaan ETCO:on syksyksi, mutta

jatkoa varten tarvitaan tarkemmat perusteet jäsenmaksun suuruudesta.

Aapo Vuokila liittyi kokoukseen ajassa 17:15.

Aapo Vuokila esitteli ETCO:n toimintaa hallitukselle.

3/4



Pöytäkirja SIKH17/25

Aapo Vuokila poistui kokouksesta ajassa 17:29.

Niklas Ritalahti poistui kokouksesta ajassa 17:33.

Keskusteltiin kiltalaisille tarjoiltavista wapputarjoiluista.

Sovittiin valmistujaiskahvien uudeksi ajankohdaksi torstaina 8.5. kello 17:00.

Keskusteltiin wapun aikatauluista. Sovittiin hallituksen kesken seuraavat asiat:

- Wappuaattoaamuna teltta pystyssä lakkienjaossa 8:00

- Emma, Johannes ja Simeon hoitavat tavarat amfille

- Hankitaan 100 munkkia fukseille, ja tehdään simaa lakkienjakoon

- Johannes käy ostamassa munkit ja simatarvikkeet

- Simeon ajaa pakettiauton wappuaattona Ullikselle

- Hallitus (paitsi kipparit) Wappupäivänä Ulliksella 9:00, kipparit 11:00

- Tuplasakko myöhästyjille

- Hallituksen skumppahetki 11:30, sakko jos myöhässä

- Ostetaan Ullikselle tarjoiluja kiltalaisille

- Sipsiä, karkkia, mehua, hodareita, yms.

- Nelli tekee kauppalistan

Markus Aaltio poistui kokouksesta ajassa 18:10.

Keskusteltiin hallituksen kesäpäivistä.

10. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään tiistaina 29.4.2025 kello 16:15.

11. Kokouksen päättäminen

Päätettiin kokous kello 18:18.

Pöytäkirjan vakuudeksi

_______________________ _______________________

Emma Uusküla Johannes Viirimäki

Puheenjohtaja Sihteeri
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